

Dear Lowrey families,

11/29/2021

In an effort to support you and your children, we will be changing the school's start and end times. Our school start and end times have been revised and will take effect on Monday, December 6, 2021. Here are the following times:

New School Times - Middle School: 8:10 am to 3:05 pm  
Elementary School: 8:15 am to 3:10 pm

All students should arrive at school 10 minutes prior to their start times and door line assignments will remain the same for all grades.

Breakfast will be open at: 7:40 am. Students will enter only through the main door.

The reason for this change is to support you and your children with the traffic safety and congestion during drop off and pick up. This change is for the utmost safety of your children and for a smoother before and after school transition. We are requesting that you make note of these new times and discuss these changes with your children. The transportation routines of the school have been revised accordingly.

Your cooperation is highly appreciated.

،الاهل اعزاء،

لمساعدة الطلاب والاهل، سنغير اوقات الدوام المدرسي. ابتداءً من نهار الاثنين الواقع في السادس من كانون الاول/ديسمبر سيكون الدوام حسب الاوقات التالية:

(من الساعة 8:10 حتى الساعة 3:05 للمرحلة المتوسطة (6-8)  
من الساعة 8:15 حتى الساعة 3:10 للمرحلة الابتدائية

على جميع الطلاب الحضور الي المدرسة قبل 10 دقائق من وقت دوامهم وسيبقى اصطفاف الطلاب امام ابوب المدرسة كما هو.

الافطار مفتوح من الساعة 7:40 دقيقة صباحاً. على الطلاب الدخول من الباب الرئيسي

سبب هذا التغيير هو مساعدة الاهل والطلاب للحفاظ على سلامتهم والحد من الازدحام امام المدرسة. نطلب من حضراتكم تدوين هذه الاوقات الجديدة ومناقشة هذه التغييرات مع اولادكم. تم تعديل إجراءات النقل في المدرسة وفقاً لذلك

،نقدر تعاونكم كثيراً،

بإخلاص